

# ROLL-IN STEAMER CABINET

## 车载蒸柜系列



### 电热推车万用蒸柜(电子版控制) Electric roll-in steamer cabinet (digital control)

编号/Item NO.	
品牌/Brand	Elite-Flame
产品型号/Model	SBE-1DC-E
规格/Dimension	1050*900*1900mm
电功率/Connected load	380V/3ph, 36kW+3kW
备注/Remarks	

#### 产品特点

- 水胆采用1.5mm耐热不锈钢加工，表面隔热处理，压力平衡式自动补水箱，设有超温缺水保护，防止干烧
- 4组800材质9kW发热管，分别开关控制，根据需要调节大小
- 设置时间控制,和功率选择控制，可根据需要设定工作时间（0-60分钟）
- 设置柜内照明功能。
- 特别结构的硅胶门胶边，加上扣紧门锁，柜门不漏蒸汽
- 设置专门设计的排水盒子集中蒸层排水和水胆排水，并防止水胆水倒流入柜内和防止柜内蒸汽由下部外溢
- 配置18层推车，每层可放置1个GN2/1盆（GN盘客户自购）
- 硬水地区使用该设备必须装配软化水设置!

#### Description

- Water tank is made of 1.5mm heat-resisting S/S, high efficiency and heat insulation, Pressure balance water tank, pressure regulator with self-auto filling, guarantees water level reached, over temperature and lack water protection, prevent dry heating
- 4 groups INCOLOY 800 heating element, independent control switch, multiple power options can be selected
- Equipped with timer, precisely temperature control, adjustable power heating, regulating temperature, ranging (0-60mins)
- Set up spotlight in cabinet
- Specially Constructed door gasket, safety door lock to prevent steam leakage
- Setting drainage box in chamber, integrated with boiler drainage. sufficient steam, it has automatic water filling and dry heating, prevent the tank water overflow into cabinet and steam leaking from the cabinet bottom
- Equipped with roll in trolley, large interior accommodates 18 layers cart, one layer holds 1pc GN 2/1 (GN pan purchased by customers)
- Required to install water softener for hard water areas

